

## **REFERAT FRA BIG MØTE 11 APRIL 2016**

### **Tilstede:**

Silje, Camilla, Monica, Eivind, Trond, Hilde, Lill

Vi skal få til et møte med håndball- og fotball avdelingen før neste sesong starter, dette for å få et tettere samarbeid på tvers av alle tre avdelingene.

### **Det skal holdes møte for alle trenerteam i BIG.**

- Agenda, tid og sted for dette kommer senere.

### **Loppetassen (minihåndball)**

- Her må vi sjekke påmelding selv på nettet
- Man må ikke melde seg på alle rundene (bronse, sølv og gull)
- Kostnaden er i underkant av 1000,- pr. lag

For mer informasjon: [www.handball.no](http://www.handball.no)

### **Utstysrommet i gymsalen på Rød**

Vi som bruker gymsalen gir beskjed til Camilla om det er noe som trengs av supplerings.

### **Vi skal arrangere Rekefesten i Trondalen som blir 04.06. Silje ordner dette med Morten Helminsen.**

Eivind skal sjekke opp om vi får delta med BIG på Onsøymesterskapet 04.06.

Vi har bestemt at alle gruppene får være med på en cup til (om ønskelig) før sesongslutt i juni.

### **Agenda neste styremøte**

- Evaluere innmeldingsskjema
- Aktivitetsdagen
- Informasjon ut til barnehager og skoler

Det blir avslutning med middag på neste styremøte, da dette blir siste møte for denne sesongen

**Neste møte: 23 mai, 19:30**